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قیمت گوجه فرنگی 

پدیده شوهر فراری 

لاستیک با کد ملی!

ماجرای میدان گازی چالوس چیست

نباید امیدوار بود

به مجمع حمله کردند

بازداشت شد

۸ میلیون مهاجر افغانستانی 

گشایش مهم ارزی

مجلس ورود کرد

رئیس اتحادیه بارفروشــان علت افزایش قیمت گوجه فرنگی را مشکلات 
کامیون داران و کاهش تمایل آنها به بارگیری محصولات کشاورزی عنوان کرد.روز 
گذشته قیمت گوجه فرنگی سر به فلک گذاشت و به کیلویی ۲۵ تا ۲۷ هزار تومان 
رسید. این در حالیست که چند روز قبل قیمت  آن کیلویی حدودا ۱۶ هزار تومان 
بود.مغــازه داران علت این افزایش قیمت را کاهش عرضه گوجه فرنگی در میدان 
مرکزی میوه  و تره بار عنوان کردند و گفتند که خودشان روز قبل گوجه فرنگی را با 

قیمت های کیلویی ۲۰ تا ۲۵ هزار تومان خریداری کرده اند.

این روزها هشدارها درباره پدیده شوهر فراری افزایش یافته است. کارشناسان 
می گویند عدم پایبندی به ارزش های اخلاقی و شرایط سخت اقتصادی دو عامل 

اصلی که باعث می شود مردان ، خانواده شان را ترک کنند
فاطمه دانشورمدیر موسسه خیریه مهرآفرین گفت :گزارش های مددکاران 
اجتماعی نشان می دهد مردان بسیاری به دلیل فقر شرایط اقتصادی خانواده شان را 
برای همیشه ترک کرده اند. از این رو هر روز ما شاهد مراجعه زنان و مادرانی بی 
سرپناهی هستیم که حتی از پس پرداخت اجاره خانه هم بر نمی آیند.در کنار فقر 
،اعتیاد مرد به مواد مخدر نیر یکی از دلایل ترک خانه است. اما این روزها ازدواج 
دوم مردان و رها کردن همسر اول و فرزندان بسیار گزارش شده. در کل می توان 

گفت عدم پایبندی به ارزش های اخلاقی یکی از دلایل افزایش این پیده است.«

سعادتی نژاد، رئیس اتحادیه صنف فروشندگان لاستیک:علت ۲ نرخی بودن 
لاستیک در اشباع تولید این کالا است؛ چون مشتری ندارد برخی زیر قیمت مصوب 
لاستیک را به فروش می رسانند و بر این اساس قیمت لاستیک بالاتر از نرخ مصوب 
به فروش نمی رود و اگر کسی با کد ملی لاستیک بخرد به نرخ مصوب و اگر کد 

ملی ندهد، زیر قیمت مصوب خواهد خرید!

فرشــاد مومنی، اقتصــاددان گفت: بدون اینکــه الان قضاوتی کنم از همه  
می خواهم که حکومت گران گرامی را مجاب کنید آنچه که درباره ی طول و عرض 
و چشم انداز میدان گازی چالوس مطرح است را شفاف کنند.بر اساس گفته ها )اگر 
برآوردها درســت باشد( بیش از پنجاه درصد نیاز اروپایی ها را می توان از طریق 
این میدان تامین کرد.پرسش بنیادین این است که آیا صحت دارد سهم بسیار قابل 
اعتنایی از این امتیاز مربوط به این میدان به شرکت های روسی و چینی داده شده؟اگر 
این موضوع صحت دارد جزییات آن را شفاف کنید که چرا باید با این شرکت ها 
قرارداد بسته شود؟ آیا شرکت های صاحب صلاحیت تر و با وضعیت مناسب تر 
دردنیا نیست؟مساله ی بسیار حیاتی دیگری که از نظر عدم شفافیت خیلی اوضاع 
را مشکوک می کند بحث هایی است که راجع به قرارداد مربوط به لایه نفتی پارس 

جنوبی مطرح می شود.

جواد آرین منش، فعال و تحلیلگر سیاسی گفت :من تصور نمی کنم مخالفت 
گروهی یا جمعی خاص با روند مذاکرات تأثیری در نتیجه کار داشــته باشــد و 
بر اســاس شــنیده ها گویا بر 98درصد مفاد مذاکرات توافق حاصل شده و یکی 
دو مطلب دیگر باقی مانده اســت که آنها هم حل خواهد شــد.ایران در پی رفع 
همه تحریم ها از سوی آمریکایی هاست؛ هم تحریم های اشخاص حقوقی و هم 
اشخاص حقیقی. مسئله دیگر هم اختلافات موجود در میان نیروهای سیاسی در 
آمریکاست. بایدن می خواهد مخالفان مذاکرات را با خود همراه کند تا در صورت 
امضای نتیجه نهایی در سنا و کنگره به مشکل برنخورد.اگر تا یک ماه آینده مذاکرات 
به نتیجه نرسد، نباید دیگر چندان امیدوار بود زیرا چنین وقفه ای معنادار خواهد بود 

و حالا باید منتظر ماند و دید که تصمیم آمریکایی ها چیست.

رئیس مجمع تشــخیص مصلحت نظام گفت: صحن مجمع درباره واردات 
خودرو نظری نداده و متاسفانه برخی بدون آگاهی، مجمع تشخیص و هیأت عالی 
نظارت را یکی می پندارند.آیت الله آملی لاریجانی در دیدار جمعی از مســئولین 
نظام گفت »هیأت عالی نظارت با بررسی های مختلف کارشناسی برخی بندهای 
مصوبه مربوط به واردات خودرو را مغایر سیاست های کلی نظام دانسته و این نظر 

هیات عالی نظارت است که با رأی اکثریت به تصویب رسیده است.«

دادســتان عمومی و انقلاب تهران در پی انتشار فیلم راننده هتاک به مادر 
کودک اوتیســمی دســتور بازداشت این فرد را صادر کرد و این فرد بازداشت 
شــد. اخیرا  فیلمی در فضای مجازی منتشر شد که در آن فردی به بهانه پارک 
کردن یک خانم در محل پارک ویژه معلولان در حالی که فرزند اوتیســمی او 
نیز در ماشــین همراهش بود با وی برخورد نامناســبی کرد و علاوه بر توهین 
به این خانم به وســیله نقلیه او هم آســیب رساند. در پی انتشار این فیلم، علی 
صالحی بلافاصله دستور پیگیری فوری موضوع را صادر کرد. بر اساس آخرین 
خبر با پیگیری فوری قضایی، راننده هتاک ساعتی پیش بازداشت و برای انجام 

تحقیقات بیشتر در اختیار مقام قضایی قرار گرفت.

روزنامه جمهوری اســلامی نوشــت: طبق آمار های میدانی، جمعیت 
افغان ها در ایران اکنون به 8 میلیون نفر رســیده و هر روز حدود ۱۰ هزار نفر 
به صورت غیرقانونی و قانونی وارد مرز های ایران می شوند.ترکیب جمعیتی 
بســیاری از استان ها در حال تغییر اســت و اتفاقات مهمی در حال رخ دادن 
هستند ..مسئولان نظام جمهوری اسلامی چه وقت می خواهند این وضعیت 
خطرناک را کنترل کنند به ویژه آنکه در میان مهاجران، افراد وابســته به گروه 

تروریستی طالبان فراوانند.

یک فعال رسانه ای از دومین گشایش مهم ارزی طی هفته های اخیر خبر 
داد.علی قلهکی، فعال رسانه ای اصولگرا در توئیتر نوشت: بخش قابل توجهی 

از منابع مسدود شده ایران در آستانه آزادسازی ست. 
مبلــغِ مذکور، چندین برابر ۴۷۰میلیون یورویــی بوده که اخیرا پس از 
توافق ایران و انگلیس، وصول شــد. توافقی که اخیرا برای آزادســازی منابع 
ارزی ایران انجام شده، مستقل از برجام بوده و دومین گشایش مهم ارزی طی 

هفته های اخیر است.

یک عضو کمیســیون فرهنگی مجلس، از ورود بهارستانی ها به موضوع 
آزار جنسی سینماگران زن خبر داد.طی چند روز گذشته شماری از سینماگران 
زن با انتشار بیانیه ای در اعتراض به آنچه که "رواج خشونت و آزار جنسی در 
سینمای ایران" خواندند، نوشتند: هرگونه خشونت، آزار و باج گیری جنسی 
در محیط کار از نظر ما محکوم است و برای توقف آن خواستار عواقب قانونی 
جدی برای متخلفین هســتیم.در همین ارتباط زهره سادات لاجوردی عضو 
کمیسیون فرهنگی مجلس گفت: در جلسه اخیر کمیسیون، این موضوع مطرح 
شد و در همین راستا بنا شد که از مسئولان مربوطه همچنین هنرمندانی که در 
این ارتباط معترض هستند به کمیسیون فرهنگی دعوت شوند تا به این ترتیب 

بتوانیم این موضوع را مورد بحث و بررسی بیشتری قرار دهیم.

اخبار ویژه ...

 

سرویس سیاســی- یک عضو فراکسیون 
کارگری در مجلس شــورای اسلامی با تاکید بر 
اینکه با ساماندهی وضعیت استخدامی نیروهای 
شــرکتی و قراردادی تبعیض رفع خواهد شد، 
گفت: تصویب و اجرایی شدن طرح ساماندهی 
کارکنان دولت، ســازوکار لازم برای پرداخت 
حقــوق عادلانــه و حذف امضاهــای طلایی 

استخدام را ایجاد می کند.
فاطمه محمدبیگی با ابراز تاســف از اینکه 
در حــال حاضر بیــش از ۱۷ نوع قــرارداد به 
کارگیری نیروی انسانی از جمله رسمی، پیمانی، 
قراردادی، طرحی، حجمی، شرکتی و کار معین 
وجود دارد، گفت: این موضوع باعث پرداختی 
متفاوت به دو کارمند با عملکرد یکسان شده که 

عین بی عدالتی و ظلم است.
وی عدالت در دســتمزد و استخدام را یک 
مطالبه عمومی دانست و گفت: با توجه به اهمیت 
این موضوع، در هفته های آتی طرح ساماندهی 
اســتخدام کارکنــان دولــت در صحن مجلس 
شــورای اسلامی مطرح می شــود که امیدوارم 
با رای بالا زمینه ســاماندهی بــه این وضعیت 
آشــفته فراهم شود. باید نظام جذب و استخدام 
و پرداخت کارکنان شفاف شده و عدالت حاکم 
شــود همچنین ساز و کار نظام اداری به گونه ای 
کارآمد باشد که میزان رضایت مندی از خدمات 

ادارات و دستگاه های اجرایی افزایش یابد.
محمدبیگــی تاکید کرد: باید افرادی که در 
یک ســازمان، کار مشــابه با حجم و کیفیت و 
عملکرد مشابه دارند، پرداختی مشابه نیز داشته 
باشــند؛ تفاوت در پرداختی هــا از چالش های 
اساسی سیســتم اداری به شــمار می رود پس 
بایــد اجازه ورود و فرصــت برابر به جوانان و 
متخصصانــی که می خواهنــد وارد بدنه دولت 

شوند، داده شود.
نماینده قزوین در مجلس شورای اسلامی 
ادامــه داد: بیش از چندین هــزار میلیارد تومان 
تفــاوت پرداختی دولــت و دریافتی نیروهای 

شرکتی و قراردادی و مشمول طرح وجود دارد 
کــه نه به جیب دولت و نه به جیب کارکنان می 
رود لــذا باید کارکنان دولت و یا کســانی که با 
دولت ارتباط کاری دارند، مســتقیم کارشان با 
دولت باشد و واســطه ها حذف شوند. اصلاح 
این رویکرد بســیار حائز اهمیت و مورد مطالبه 
قشــری عظیم از مــردم و کارمندان اســت و 
میلیون ها خانواده چشــم  انتظار تصویب و ابلاغ 

این طرح هستند.
محمدبیگــی خاطرنشــان کــرد: طــرح 
ســاماندهی کارکنان دولت مدت هاست که در 
کمیســیون اجتماعی مجلس چکش کاری شده 
و بعد از رفع ایرادات به هیئت رئیسه و معاونت 
قوانین مجلس شــورای اسلامی ارسال شد تا در 

دستور کار صحن علنی مجلس قرار بگیرد. 
این طــرح بار مالی بــرای دولت نخواهد 
داشت و در عین حال از مسائل مهم و راهبردی 
محســوب می شود که تصویب آن ضمن تعیین 
تکلیــف نیروهــای موجود، مانع بســیاری از 
چالش ها در نظام اداری و اســتخدامی کشــور 

خواهد شد.
وی با اشاره به اصل ۲8 قانون اساسی گفت: 

طبق اصل ۲8 قانون اساسی، دولت موظف است 
با رعایت نیاز جامعه به مشــاغل گوناگون، برای 
همه افراد امکان اشتغال به کار و شرایط مساوی 
را برای احراز مشــاغل ایجاد کند. در این راستا 
طرح ســاماندهی استخدام کارکنان دولت تمام 
افرادی که مشــمول ماده ۲9 برنامه توسعه ششم 
هســتند و اکثریت دســتگاه ها، وزارتخانه ها، 
دســتگاه های اجرایی، سازمان ها و شرکت های 
وابســته و تابعه آنان، شهرداری ها و صدا و سیما 

را مشمول می کند.
محمدبیگــی همچنین گفت: با تصویب و 
اجرایی شــدن طرح ساماندهی کارکنان دولت، 
ســازوکار لازم برای پرداخــت حقوق عادلانه، 
حذف امضاهای طلایی استخدام، حذف رانت، 
فساد، روابط ناسالم استخدامی و در نهایت ایجاد 
عدالت اســتخدامی با نظارت دقیق و مستمر بر 
عملکرد شرکت های وابســته به دولت، با نگاه 
مردم محور تهیه و اجرا می شــود لذا با توجه به 
اهمیت این موضوع، در نامه ای به هیات رئیسه، 
خواســتار اولویت قرار گرفتن بررســی طرح 
ســاماندهی کارکنان دولت شدیم که امیدواریم 

این اتفاق در هفته های آینده رخ دهد.

محمدبیگی عضو فراکسیون کارگری در مجلس شورای اسلامی:

تصویب طرح ساماندهی کارکنان دولت به معنای حذف 
امضاهای طلایی استخدام است

خباز فعال سیاسی اصلاح طلب:

شفافیت آرا به نفع همه کسانی است که 
ریگی در کفش شان نیست

سرویس سیاســی- محمدرضا خباز نماینده 
پیشــین مردم در دوره های چهارم، پنجم، ششــم 
و هشتم مجلس شورای اســلامی، در پاسخ به این 
سوال که قرار است با توجه به اینکه چندین بار طرح 
شفافیت آرا عقب افتاده بود حالا بار دیگر این طرح 
در مــاه رمضان به جریان بیافتد، چقدر احتمال دارد 
این طرح به تصویب برسد، گفت:  در زمان تبلیغات 
انتخابات مجلس شــورای اســلامی، گمان می کنم 
گروهی که جنبه سراســری داشــت، در جلسات 
تبلیغاتی کاندیداها شــرکت می کردنــد و از آن ها 
می خواســتند فرمی را پر کنند که در یکی از بندهای 
آن ایــن فرم آمده بود اگــر نماینده مجلس انتخاب 
شــد، تمام تلاش خود را انجام دهد تا شفافیت آرا 
تصویب شــود. یعنی هرکس هر رای می دهد، برای 
مردم مشــخص خواهد شــد که رای مثبت یا منفی 

داده است.
وی افزود: روزی که ما در تهران ثبت نام کردیم، 
خبرنگارانی درباره این موضوع ســوال کردند، در 
جواب گفتم، نه تنها با شــفافیت حقوق نمایندگان 
بلکه با هر نوع شفافیتی از جمله شفافیت آرا موافق 
هســتم. چون فردی که ریگی در کفش اش نیست 
برای او مهم نخواهد بود که مردم بدانند به چه چیزی 
رای داده است. چون رای او بر مبنای نگاه کارشناسی 
خود خواهد بود و از اینکه مورد سوال قرار بگیرد که 

چرا رای دادی؟ نگران نیست. 
در نهایت خواهد گفت، آن را که حســاب پاک 

است از محاسبه چه باک است؟ 
خباز در ادامه تصریح کرد: مدتی طول کشید تا 
این طرح به مجلس آورده شد. در ضمن گمان می کنم 
شاید اکثریت به اتفاق نمایندگانی که چنین فرم هایی 
را در حوزه انتخابیه پرکردند، گروه مشخصی بودند. 
خوشــبختانه من آن فرم را پر نکردم. به آن ها گفتم 
وجاهــت قانونی ندارید. اصل موضوع را قبول دارم 
اما اینکه شــما از من فرمی بخواهید که آن را پرکنم 
ایــن کار را انجام نخواهم داد. اگر مرجع قانونی مثل 
شــورای نگهبان یا نهادهای دیگر چنین موضوعی 

درخواست کنند، انجام می دهم.
این فعال سیاســی گفــت: می خواهم بگویم 
ایــن موضوع جدیدی نیســت و در زمان ثبت نام و 
کاندیداتــوری نماینــدگان از آن ها چنین فرم هایی 
گرفته شد اما وقتی به مجلس آمدند با تاخیر معناداری 
این طرح به مجلس آمد اما در نهایت تصویب نشد و 
این قولی که به مردم داده بودند مثل بقیه قول هایشان 

به بوته فراموشی سپرده شد.
وی درباره اینکه چرا تصویب این طرح به این 
شکل اهمیت دارد، گفت:  کشوری که در آن شفافیت 

به وجود نیاید اصلاح نخواهد شد. 
به تعبیر جدید می توان گفت، همه باید در اتاق 
شیشه ای باشند. هر تصیمی می گیرند، موکلان آنان 
باید بدانند که تصمیمی که گرفته شده چه بوده است؟ 
اگر شــفافیت در کشــور ما به وجود بیاید خیلی از 
مشــکلات کشور حل خواهد شد. بیشتر مشکلات  

اختلاس ها و این اتفاقات ننگ آور و شرم آوری که به 
وجود می آید به دلیل نبود شفافیت است.

وی همچنین گفت: بنابراین شــفافیت به نفع 
کشور است. اما برای کسانی که ریگی در کفش آن ها 
نباشد. کسانی که ابایی از این موضوع نداشته باشند، 
در اتاق شیشه ای باشند و بگویند ما مشکلی نداریم که 
مردم مطلع باشند به چه چیزی رای دادیم. نه اینکه به 
طرحی رای دهند، فردا خودشان در رسانه ها بفهمند 
رای بد داده اند و بعد از آن مخالف رای خود شده و 
شــروع به حرف زدن کنند. اگر شما رای دادی اول 
باید مشــخص شود به چه چیز رای دادی بعد بیایی 

اظهارنظر کنی.
خباز تصریح کرد: این کار بسیار ضروری بوده و 
قدم اولیه را برای روشن شدن همه مسائل برمی دارد 
تا مردم را نامحرم ندانیم. مردم محرم هســتند، مگر 
برای یکسری اتفاقات و اخبار کاملا سری طبقه بندی 
شده تا دشمن سواســتفاده نکند. مردم باید در بقیه 
مسائل و تصمیمات در جریان باشند. چون هیچکس 
از خود مســئولیت مستقلی ندارد. هرکس در کشور 
مســئولیتی دارد، به نمایندگی از طرف مردم و وکیل 
آنان است. این روش عاقلانه و هم منطقی بوده و در 
دنیا جواب داده اســت. معنایی ندارد که ما مسائل را 
از مردم مخفی کــرده و بیایم از موضع طلبکارانه با 

مردم صحبت کنیم.
وی افزود:  اگر رئیس و هیئت رئیسه مجلس به 
این نتیجه برسند که این موضوع برای آن ها حیثیتی 
شــده اســت، ناگزیر خواهد بود که این طرح را به 
صحــن آورده و آن را تصویب کند. یعنی اگر به این 
طــرح رای ندهند و در نهایت تصویب نشــود، بین 
موکلان خود زیر سوال خواهند رفت و هیچ پاسخی 
نخواهنــد داد. اگر یادتان باشــد، زمانی که موضوع 
ثبــت حقوق همه حقوق بگیران در ســایت دولت 
مطرح بود، مجلس کناره گیری کرد و خودش را مبرا 
دانست و اعلام کرد این کار را انجام نخواهد داد. اما 
زمانی که با فشار افکار عمومی مواجه شد، مجبور به 

تصویب آن شدند.
وی گفت: روحیه مجلس امروز این اســت که 
از شفاف سازی حقوقی که می گیرند ناراضی بوده و 
به آن تن نمی دادند و وقتی فشــار افکار عمومی را 

دیدند به آن تن دادند. 
بنابراین نگاه آنان تصویب این طرح نیســت، 
مگر آنکه هیئت رئیســه مجلــس در برابر این طرح 
احســاس حیثیت کند. اگر این طرح رای بیاورد قدم 
خیلــی خوبی خواهد بود تا بقیه موضوعات هم در 
اتاق شیشــه ای قرار بگیرد. هیچ چیز به جز مسائل 
خاص طبقه بندی شده نباید از معرض افکار عمومی 

دور باشد.

یک فعال سیاسی اصلاح طلب گفت: کشوری که شفافیت نداشته باشد اصلاح نخواهد شد و به تعبیر دیگر می توان گفت همه باید در اتاق شیشه ای
 باشند و موکلان آنان باید بدانند چه تصمیمی گرفته شده است.

کشــوری کــه در آن شــفافیت به وجــود نیاید اصــاح نخواهد شــد. به تعبیر 
جدید می توان گفت، همه باید در اتاق شیشــه ای باشــند. هــر تصیمی می گیرند، 
مــوکان آنــان بایــد بدانند که تصمیمــی که گرفته شــده چه بوده اســت؟ اگر 
شــفافیت در کشــور ما به وجود بیاید خیلی از مشکات کشــور حل خواهد شد.

سرویس سیاسی- رئیس جمهور بر 
ضرورت کاهش ســهم پرداختی بیمار از 
هزینه هــای درمان تاکید کرد و گفت: باید 
با تقویت پوشش های بیمه ای کاری کنیم 
که اگر فردی در خانواده ای بیمار شــد، آن 
خانواده فقط دغدغه بیمار خود را داشــته 

باشد و نگران هزینه ها نباشد.
ســیدابراهیم رئیســی در نشست 
هم اندیشــی بــا جمعــی از مدیــران و 
متخصصان نظام بهداشت و درمان ضمن 
قدردانی صمیمی از ایثار و مجاهدت کادر 
درمان کشور در دوران همه گیری کرونا، گفت: در روزهای آغازین فعالیت دولت 
روزانه ۷۰۰ خانواده به خاطر کرونا داغدار عزیزان خود می شدند و عده زیادی نیز 
کســب وکار خود را از دست داده بودند، اما با واکسیناسیون گسترده هم آمار ابتلا 
و قربانیان کرونا به شکل چشم گیری کاهش یافت و هم شاهد بازگشایی مشاغل، 
مدارس و دانشگاه ها هستیم. رئیس جمهور با اشاره به سالروز ابلاغ سیاست های 
کلی نظام ســلامت، خاطرنشان کرد: امروز در جایگاهی هستیم که باید نگاهی به 
کیفیت اجرای این سیاست ها داشته باشیم تا ببینیم دلیل عدم اجرای بخش هایی از 
آن چه بوده و برای رفع موانع چاره اندیشی کنیم. شما کارشناسان بخش سلامت 
بهتر از هر کس دیگری به این مسئله وقوف دارید و می توانید به دولت در رفع این 
موانع کمک کنید. وی با بیان اینکه باید برای حوزه بهداشــت و درمان کشور یک 
نظام مسائل تعریف و اولویت های آن تعیین شود، اظهار کرد: دولت مصمم است 
که مشکلات موجود در عرصه بهداشت و سلامت عمومی را برطرف کند اما طبیعتاً 
پرداختن به همه مشــکلات به طور همزمان ممکن نیست و باید اولویت گذاری 
انجام شود. رئیس جمهور با تاکید بر لزوم تشکیل شورای عالی سلامت، افزود: باید 
تحول در نظام سلامت را با هدف کاهش هزینه ها و ارتقای شاخص های سلامت، 
علم پایه، دانش بنیان و فن آورانه به پیش ببریم. در همین راستا شورای عالی سلامت 
با دستور کار مرتبط و مناسب به زودی تشکیل خواهد شد. رئیسی با اشاره به ابراز 
نگرانی برخی میهمانان جلسه نسبت به افزایش موج مهاجرت در میان پزشکان، 
تصریح کرد: باید این اطمینان را نزد دانشجویان پزشکی ایجاد کنیم که پس از پایان 
تحصیلات در نظام درمانی کشور با درآمد خوب و جایگاه اجتماعی مناسب جذب 
خواهند شــد. باید این ادراک در میان دانشــجویان ایجاد شود که آنان سرمایه ها و 
آینده سازان کشور هستند. رئیس جمهور بر ضرورت تقویت شبکه جامع بهداشت 
کشــور بــا اتکا به روش ارجاع تاکید کرد و افــزود: هیچ تردیدی وجود ندارد که 
پیشگیری مقدم بر درمان است و توسعه شبکه سراسری بهداشت و فعال تر شدن 
آن می تواند ضمن ایجاد اطمینان برای مردم در زمینه رســیدگی های پزشــکی، به 

تقدم بخشی به رویکرد پیشگیری نسبت به رویکرد درمان کمک کند.
رئیسی در ادامه صحبت های خود، از وزیر بهداشت خواست تا اجرای نظام 
ارجاع و پزشک خانواده را که تاثیر قابل ملاحظه ای در کاهش هزینه ها و بستری ها 
دارد، با جدیت پیگیری کند. رئیس جمهور همچنین با اشاره به بازدید خود از درگاه 
ملــی صدور مجوزها در وزارت اقتصاد گفت: موضوع صدور مجوزها در عرصه 
پزشکی برای مشاغلی نظیر راه اندازی درمانگاه و داروخانه نیز باید تا جای ممکن 
سهل و تسریع شود، چراکه این موضوع می تواند به رونق اقتصاد سلامت کمک کند.

رئیسی صنعت داروسازی را یکی از پیشرفته ترین عرصه های علمی و تولیدی 
و مایه افتخار کشور توصیف کرد و گفت: تلاش کنیم ضمن حفظ و ارتقای کیفیت 
تولیــدات دارویی، قیمت تمام شــده داروها را نیز به صرفه کنیم تا نه اجحافی به 
تولیدکنندگان دارو شــود و نه فشــاری به مصرف کنندگان دارو وارد شود. وی در 
بخش دیگری از سخنان خود از تسهیل پذیرش و تربیت دانشجویان خارجی در 
دانشگاه های پزشکی کشور استقبال و تصریح کرد: من به طور جدی از این موضوع 
حمایت می کنم. علاوه بر آموزش مهارت های پزشکی بر آموزش اخلاق عمومی 
و حرفه ای نیز توجه ویژه داشته باشید و تلاش کنید این موضوع به عنوان امتیازی 
برای نظام آموزش عالی جمهوری اســلامی مطرح و معرفی شود. رئیس جمهور 
با اشــاره به برخی نظرات مطرح شده در جلســه درباره طب سنتی، خاطرنشان 
کرد: من همواره تاکید کردم که خودِ پزشــکان، توســعه طب سنتی را مدیریت و 
برای تقویت و ارتقای آن تلاش کنند. هر نظری در عرصه طب ســنتی مطرح شد 
قابل بررسی در مجامع علمی است و اساساً کرسی های نظریه پردازی، محلی برای 
بررســی نظرات علمی جدید است. رئیسی با تاکید بر لزوم پیگیری موضوعات 
خودامدادی و تقویت مدیریت شــده نقش مردم در نظام ســلامت و درمان و نیز 
تقســیم عادلانه پزشک و پرستار در سطح کشور، گفت: جمهوری اسلامی ایران 
به لطف فداکاری های پزشــکان از جایگاه شایسته ای در عرصه مقابله و مدیریت 
همه گیری کرونا برخوردار است اما باید برای دست یافتن به جایگاه بهتر در همه 
عرصه های بهداشت و سلامت تلاش کنیم. بر اساس این گزارش، پیش از سخنان 
رئیس جمهور، تعدادی از مدیران و متخصصان نظام سلامت کشور نیز در سخنانی 

به طرح دیدگاه ها و نظرات خود پرداختند. 

ســرویس سیاسی- نماینده مردم گرمســار گفت: وقتی وزیر امورخارجه 
می گوید پیش نویسی وجود ندارد؛ چه اصراری داریم که بگوییم پیش نویس وجود 
دارد.متاسفانه برخی همکاران اظهاراتی را مطرح می کنند که به غیر از تضعیف تیم 
مذاکره کننده و وزیر امورخارجه دستاورد دیگری ندارد. اردشیر مطهری با اشاره به 
اقدامات تیم مذاکره کننده گفت: روند مذاکرات در مسیر خود قرار گرفته است و 
باید همه به آقای امیرعبداللهیان وزیر امور خارجه و تیم مذاکره کننده کمک کنند. 
عضو کمیسیون اجتماعی مجلس با بیان اینکه تا زمانی که چیزی قطعی نشده است 
باید در اظهارنظرها احتیاط کنیم چراکه اگر در مســیر دیگری قدم برداریم باعث 
تضعیف تیم مذاکره کننده و حتی وزیر امورخارجه می شود تصریح کرد: بسیاری از 
موضوعات در جریان مذاکرات هنوز قطعی نشده است و صرفا رایزنی ها و اظهارات 

طرفین است که مطرح می شود. 
نماینده مردم گرمسار ضمن تاکید براینکه تیم مذاکره کننده از اقتدار مجموعه 
حاکمیت دفاع کرده و در مســیر تامین منافع ملی حرکت می کند اظهار داشت: در 
تحلیل روند مذاکرات برخی کاسه داغ تر از آش می شوند، اما بدانند قرار گرفتن در 
میدان کار با تحلیل پشت میز دو مقوله جداگانه و مختلف از هم هستند. مطهری 
با بیان اینکه مســئولین و بزرگان نظام اشــراف کامل به موضوع مذاکرات دارند، 
خاطرنشــان کرد: گزارشات لحظه ای از روند مذاکرات به مقامات بالادستی ارائه 
میشود و تیم مذاکره کننده از مسئولین ذیربط به طور حرفه ای مشورت های لازم 
را دریافت می کنند که این هماهنگی و همکاری راهگشای دستیابی به یک توافق 
خوب است. وی خطاب به افرادی که براساس اخبار غیر رسمی اظهار نظرهایی را 
پیرامون موضوع مذاکرات مطرح می کنند گفت: متاسفانه برخی همکاران اظهاراتی 
را مطرح می کنند که به غیر از تضعیف تیم مذاکره کننده و وزیر امورخارجه دستاورد 
دیگری ندارد. عضو کمیسیون اجتماعی مجلس درباره ادعاهایی که درخصوص 
وجود پیش نویس مطرح می شــود تاکید کرد: مــلاک ما باید صحبت های وزیر 
امورخارجه در این زمینه باشــد که می گویند هیچ پیش نویســی وجود ندارد؛ چه 
اصراری داریم که بگوییم پیش نویس وجود دارد. باید منتظر بمانیم تا کار به نتیجه 
برسد و اگر بناست اظهارنظری کنیم بعد از خروجی این مذاکرات باید نظر خود 

را ارائه دهیم.
وی بــا اشــاره به اقدام مجلس در تصویب قانون اقــدام راهبردی برای رفع 
تحریم ها گفت: مجلس رسالت و مشی خود را به خوبی تدوین کرده است و تیم 

مذاکره کننده هم در راستای تامین منافع ملی کشور حرکت می کند.

رئیسجمهور:

تلاشمیکنیمسهمبیماراز
هزینههایدرمانکاهشیابد

عضوکمیسیوناجتماعیمجلس:

وقتیپیشنویسیوجودنداردچه
اصراریداریمکهبگوییمهست
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